
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-05-18, § 11 

 

 Tid Tisdagen den 18 maj 2010 kl 16.30 – 17.15 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat 24 maj 2010 

 
 

 

 

Kristina Alvendal   Martin Michel 

  

Närvarande  
 

Ledamöter 

 Kristina Alvendal (M), ordförande 

Martin Michel (MP), vice ordförande 

 

Lennart Jansson (M) 

Camilla Lindberg (M) 

Luke Cook (M) 

Per Altenberg (FP) 

Bengt Sandberg (S) 

Karin Falk (S) 

Sune Gidgård (S) 

Mattias Ericson (V) 

 
Ersättare 

 Mikael Eriksson (M)   Tjänstgörande 

Victor Wennerholm (M)   Tjänstgörande 

Carina Klevenvall (M) 

Sten-Åke Larsson (M) 

Kristofer von Beetzen (M) 

Lars Wyke (KD) 

Nicklas Nilsson (S)   Tjänstgörande 

Ulf Holmlund (S) 

Yildiz Kafkas (MP) 

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Yvonne Fernell-Ingelström (M), Ingvar Snees 

(M) och Rana Carlstedt (S) samt ersättarna Daniel Forslund (FP), Helene Lilja (S), 

Maj-Len Eklund (V) och Gunnel Färm (S). 

 

 
Tjänstemän 

 Tillförordnade fastighetsdirektören Hans Pettersson, biträdande fastighetsdirektören 

Thomas Perslund och nämndsekreteraren Eva Olofsson. Tjänstemän från kontoret 

Anita Granlund, Mikael Forkner, Andreas Jaeger och Christer Jansson. 

Personalrepresentanten Rolf Bodin närvarande §§ 1-12, samt borgarrådssekreteraren 

Henrik Nerlund och biträdande borgarrådssekreteraren Nils Löwenspets från roteln.   



  

 

 
 § 11 

Slakthusområdet. Svar på skrivelse från Bengt Sandberg (S) 
Dnr 1.6-174/2010 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner kontorets redovisning som svar på skrivelse från 

 Bengt Sandberg (S) angående Slakthusområdet  

 

Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 4 maj 2010.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordförande Kristina Alvendal (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Bengt Sandberg m.fl. (S) och Mattias Ericson (V) enligt 

följande:  

 

 Vi vill börja med att tacka för svaret. Och vidare tillägga att om vi hade haft 

 makten hade förslaget på nya Söderstaden sett annorlunda ut. Vi återkommer 

mer  konkret i frågan före valet.  

 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordförande Martin Michel (MP) enligt följande: 

 

 I samband med tidigare ärenden om den planerade matstaden och 

 multifunktionsarenan så har vi särskilt betonat att vi inte önskar fler 

 kommersiella gallerior i området än de som redan finns vid globen. Vi vill att 

 slakthusområdet med förslaget om matstaden bevaras och utvecklas som ett 

 livligt småindustriområde och attraktiv arbetsplats i ungefär samma omfattning 

 som idag. Gator och gårdar i området kan miljöförbättras med mer grönska så 

 som fler träd för att minska höga partikelhalter i luften och öka attraktiviteten i 

 området. Det var länge sedan nämnden fick en redovisning av vilka planer som 

 nu är aktuella i området. Det är viktigt för både staden som förvaltare och 

 hyresgästerna att så snart som möjligt åter kunna erbjuda sina kunder i 

 slakthusområdet längre hyresavtal. 

 

Ersättaryttrande 

Yildiz Kafkas (MP) instämmer i vice ordförande Martin Michels (MP) särskilda 

uttalande.  

 

 

 

 



  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


